
 

                                          Referat 

Tid/sted: Mandag den 2. oktober 2017, kl. 18,30 - Fælleshûzed 

Deltag.:  Flemming Thorsen  

Michael Jørgensen  

Jette Pedersen 

Martha Jørgensen 

Jens Christoffersson  

Jane Andersen 

 Jonna Pedersen – afbud   

Inge Thyge – suppleant  

 

 

Dagsorden iflg. indkaldelse: 

 

1. Kommentar til referat fra mødet den 12. september 2017. 

2. Kommende mål & fremtidsplaner/tiltag. 

3. Fordeling af opgaverne i bestyrelsen. 

4. Orientering fra medlemmerne. 

5. Eventuelt. 

 

Punkt 1.  

Når formanden får referatet til eftersyn, efter næste beboermøde får hele 

bestyrelsen referatet til gennemsyn, inden formanden skriver under. 

Punkt 2. 

Vi vil invitere beboerne til æbleskiver & gløgg d.10/12. Der vil blive udsendt en 

indbydelse.    Næste møde i afd.bestyrelsen er den 23 OKT. Kl.1800.                       

Hvor vi skal vælge et nyt medlem til repræsentantskabet, og gennemgå                        

årshjulet som vi arbejder ud fra. 

Punkt 3. 

Jeg har omskriver det første referat til et beslutningsreferat. 

Punkt 4. 

Bog reception vil blive afholdt i Fælleshuset d. 30 OKT  kl.13 -1600. 

Der bliver arbejdet i OB for afholdelse af en beboerfest. 

HØJVANGSPARKEN - AFDELINGSBESTYRELSEN 
 

https://www.google.dk/search?q=bo42+r%C3%B8nne&tbm=isch&source=iu&pf=m&ictx=1&fir=COi3DFmGE7703M,AAAAAAAAAAABAM,_&usg=__9XZbLUkttJ5nZH5RFULh0SlmJIY=&sa=X&ved=0ahUKEwiwsJT21eDWAhXKmLQKHQz2BvUQuqIBCIEBMAo#imgrc=q-bxdk1ZdfpjMM


Der er udsendt spørgeskema, hvor beboerne kunnen påføre fejl og mangler. Der 

kom 112 besvarelse tilbage. 67 besvarelser var tilfredse med køkkenet – resten var 

der problemer enten med maling – 2 skabslåger – støj med emhætten. Kantlisten 

skal skiftes mange steder. Der vil blive varslet med 6 uger, før de skal ind i 

lejligheden. 

Vi får Carsten Vinkler tilbage som fast gårdmand. 

Punkt 5.  

Der blev i bestyrelsen drøftet og fundet, at det ville være godt med et par 

reflekspæle ved indkørslen fra Torneværksvej ind til Fælleshuzet. 

Der er problemer med tilstoppet nedløbsrør, vi har gjort Michael opmærksom på 

problemet. Vi vil  følge op på faldunderlaget.   Der er nogle beboere, der tager mad 

fra containerne og fodrer fugle. DETTE ER FORBUDT. 

Mødet slut 2130. 

Flemming. 

 

 

 

  

 

 

                     

                       


